
Előterjesztés 
a Képviselő-testület 2008. július 24-i ülésére 

 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
2008. július 7-én a helyi bölcsődei ellátással kapcsolatban 8 szülő levelet intézett a Képviselő-
testülethez, melyben leírják elvárásaikat. 
 
Levelüket ezen előterjesztéshez mellékelem. 
 
Településünk Bölcsődéjének évekig 10 főre volt működési engedélye határozatlan időre. Egy 
bölcsődei csoportban maximum 10 gyermek gondozható. 
 
A bölcsődei ellátás iránti igények növekedése miatt a férőhelyek 15 főre történő növeléséről a 
Képviselő-testület az 55/2007. (II. 22.) határozatával döntött. Ennek alapján kértük a 
működési engedély módosítását, melyet határozott időre - 2007. augusztus 1-jétől 2010. 
december 31-ig – 2 csoportra 15 kisgyermek ellátására kaptunk meg. 
A bölcsődei feladatellátáshoz jelenleg összesen 60 m2 –es csoportszobai terület áll 
rendelkezésre. 
A személyi feltételek területén a két csoporthoz 4 szakgondozó alkalmazására lenne szükség. 
A Bölcsődében a működési engedély kiadásakor (jelenleg is) 3 fő volt alkalmazásban, 
közülük 2 fő rendelkezik az előírt szakképesítéssel. A működési engedélyben foglaltak szerint 
a szakmai jogszabályok által meghatározott szakmai létszámot és szakképzettséget 2010. 
december 31-ig biztosítani szükséges. 
 
Az intézmény a meglévő bölcsődei csoportszoba melletti óvodai csoportszoba bölcsődei 
feladatellátásra alkalmassá tételével fogja csökkenteni a bölcsődei zsúfoltságot. 
 
A 2007/2008. nevelési évben Dévaványa városban 11 óvodai csoportban történt a 3-6 éves 
kisgyermekek óvodai ellátása. 2008/2009-ben a Képviselő-testület Dévaványa városban 10 
óvodai csoport indítását engedélyezte. Az eddigi elképzelések szerint az óvodai 
feladatellátásból 2008. szeptemberétől az Eötvös utcán lévő legkisebb csoportszoba (amely 
alapterületét figyelembe véve csak 20 alatti gyermeklétszám ellátására alkalmas) kivonásra 
kerül. Amennyiben a Kossuth utca 5. sz. alatti épületben az óvodai csoportok száma 1-gyel 
csökken, az Eötvös u. 2. sz. alatti telephelyen mindhárom csoportszobát tovább kell 
működtetni. 
Tisztelettel kérem fentiek figyelembe vételét a Bölcsődével kapcsolatos döntés 
meghozatalakor. 
 
Dévaványa, 2008. július 14. 
 

Csatári Terézia 
igazgatási irodavezető 


